
Obec uspořádala veřejné 
jednání, jehož hlavním 
tématem byla projektová 
dokumentace týkající se 
plánované revitalizace 
náměstí. Akce se konala 
v zastupitelském sále 
obecního úřadu v pondělí 
14.4.2025, a přestože 

účast veřejnosti nebyla příliš hojná, přítomní občané využili 
příležitosti vyjádřit své názory a vznesli připomínky k 
navrhované studii. 

Architekt Ing. Pavel Mahdal, který projektovou dokumentaci 
zpracovává, představil základní body navrhovaného řešení a 
následně reagoval na dotazy a podněty z řad obyvatel. 
Všechny námitky byly během jednání podrobně projednány a 
vysvětleny. Projektant se s připomínkami občanů odborně a 
vstřícně vypořádal, přičemž přislíbil, že některé z podnětů, 
které považuje za přínosné, budou do projektu zapracovány. 

Jednání proběhlo v klidné a konstruktivní atmosféře a přispělo 
k větší informovanosti veřejnosti o chystaných změnách v 
centru obce. Vedení obce si váží zájmu občanů a věří, že 
konečná podoba náměstí bude odpovídat potřebám i přáním 
místních obyvatel a budeme se tam v budoucnu potkávat tak, 
jak je tomu například v Lánech u restaurace Narpa.  

S úctou obec Tuchlovice 

Veřejné jednání k projektové dokumentaci na 
náměstí obce Tuchlovice


